
Laholms Bridgeklubb Protokoll från styrelsemöte 
 14 maj 2009 
 
 Närvarande: 
 Lars Hed Christer Nilsson 
 Annika Cederlid Kent Nordenberg 
 Lars Andersson Gunilla Johansson 
 Maria Ohlsson Eva Lena Glimne 
 
 

1. Mötet öppnas 

Ordförande Lars Hed förklarade mötet öppnat. 

2. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes och godkändes. 

3. Föregående mötes protokoll 

Föregående mötes protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

4. Val av justeringsman 

Kent Nordenberg valdes att justera dagens protokoll. 

5. Ekonomi 

Det ligger mycket utbetalningar framöver, bl a hyror och prispengar. Totalt kommer vi att 
gå jämnt upp under året trots större inköp än normalt. 

6. Utbildningskommittén  

Årets kursverksamhet är avslutad och av Renés nybörjare kommer två bord att fortsätta 
spela under sommaren. Jan Gustavsson har tillkommit i kommittén och har bl a 
fotograferat mycket, varav många nya foton kommit upp på hemsidan. Gällande 
medlemsvård har det lagts en del energi på att få in rätt adressuppgifter osv på hemsidan. 
Lars A har jämfört Annikas lista över medlemmar och jämfört med Medlem på nätet, 
vilket innebär att några nya tillkommit och andra får plockas bort. Nästa steg är att se till 
att få in avgifter för stödmedlemmar. Lars A påpekade också att det finns plats för fler 
aktiva i utbildningsverksamheten. 

7. Tävlingskommittén 

Sedan förra mötet har vi framgångsrikt arrangerat Laholmsguldet. Tyvärr har vi fått flytta 
KM Par ett antal gånger, men nu har vi till slut lyckats genomföra det, om än bara över två 
kvällar. Vi lär av våra misstag och planerar nästa verksamhetsår noggrannare. Rondtider 
och problemet att hålla dessa diskuterades. Det program med klocka som har använts på 
tisdagkvällar kommer att justeras något och sedan köras på test även måndagar. En fråga 
om det är OK för icke klubbmedlemmar att delta i KM-tävlingar har uppkommit. Det 
finns flera alternativ att begränsa möjligheterna och dessa diskuterades. Frågan bordlades. 

8. Stödkommittén 

Allt flyter på. Fr o m sommarbridgen kommer det att serveras vetebröd även på måndagar 
och onsdagar. Inför besöket från Mön hoppas kommittén att många kommer att hjälpa till. 

 



9. Bridgeresa till Ronneby januari 2010 

Arrangemang av resa nästa år diskuterades. Styrelsen kommer inte att vara aktiv vid ett 
arrangemang utan Lars H kommer att föreslå Allians att de kan ta tag i det. Ett eget 
arrangemang á la Ronneby diskuterades och Lars H kommer tillsammans med Eva Lena 
att ta in underlag och kontrollera ytterligare. 

10. Laholmsguldet och Laholmssilvret 
Guldtävlingen kommer att genomföras på Lagagården den 8 maj 2010. Silvertävlingen 
kommer vi förmodligen att arrangera i Hasslöv i januari 2010. 

11. Akvarellinköp (Möntavlorna) 
Vi kommer att fortsätta med tävlingen och vid nästa Mönbesök köps två nya akvareller in. 
Beslutades också att en flik med information om tävlingen behövs på hemsidan. Lars H 
initierar detta. 

12. Verksamhet och budget för nästa verksamhetsår (2009/2010) 

Tävlingskommitténs förslag till spelprogram godkändes. Spelavgifter föreslogs enligt 
följande: specialtävlingar (t ex barometrar med speciella priser, oktober- och aprilsilver) 
50 kr/gång, kurs och spel tisdagar 50 kr/gång, annars 40 kr/gång. Förslag om höjd avgift 
vid specialtävlingar kommer att läggas fram vid årsmötet. Annonsering om kurserna 
kommer att ske i LT som tidigare. Budgeten godkändes. 

13. Besök av Möns BK 21-23 augusti 

Pris för danskarna 250 kr/pers. Pris för respektive 200 kr/pers. Pris för stödmedlemmar 
(festen) 100 kr/pers. 

14. Övriga frågor 

Lars Andersson meddelade att han kommer att avgå. 

15. Nästa möte 

Nästa möte hålls den Eva Lena den 13 augusti kl 18.00. 

16. Mötet avslutas 

 
Vid protokollet  Justeras 
 
 
Gunilla Johansson  Kent Nordenberg 
 
 
 
 
Ordf. Lars Hed 
 


